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Mølgaard (DR): 
I konsekvens af, hvad tidligere ordførere 

har sagt at dette lovforslag drejer sig om, 
skal jeg undlade at sige det. Vi vil kigge 
grundigt på det i retsudvalget, og der kan 
fremføres adskillige juridiske betragtninger 
om konsekvensen af dette lovforslag. Det vil 
vi gøre i retsudvalget. 

Justitsministeren (N atltalie Lind): 
Jeg skal takke alle ordførerne for den 

velvillige modtagelse af dette lovforslag, og 
jeg er naturligvis parat til at diskutere de 
spørgsmål også vedrørende markedsførings- 
lovforslaget, som retsudvalget måtte ønske. 

Tak for den velvillige modtagelse. 

Her med sluttede forhandlingen. 

Lovforslagets overgang til anden behandlng 
vedtoges uden afstemning. 

Anden næstformand (Bay): 
Jeg foreslår, at lovforslaget henvises til 

retsudvalget. Hvis ingen gør indsigelse mod 
dette forslag, betragter jeg det som vedta- 
get. (Ophold). Det er vedtaget. 

Der er ikke mere på dagsordenen. 

Jeg har modtaget følgende skrivelse: 
홢København den 3. april 1974. 
Til folketingets formand. 

Jeg skal herved anmode om lejlighed til i 
henhold til forretningsordenens § 19, stk. 3, 

at give folketinget en skriftlig redegørelse om 
arealerne ved Bådsmandsstrædes kaserne og 
ammunitionsarsenalet (Christiania). 

Redegørelsen vil senere blive fremsendt. 
sign. Brøndum." 

Der er foretaget ændringer i følgende 
udvalg: 

Udvalget angående videnskabelig forskning: 
Udtræder: Jes Schmidt 
Ny stedf.: Poul Boeg 

Retsudvalget: 
Udtræder: Lindholt 
Nyt medl.: Holten 

Folketingets næste møde afholdes i mor- 
gen, torsdag den 4. april, kl. 10 med følgende 
dagsorden: 

Forespørgsel til undervisningsministeren aj 
Maigaard 1n. jl. 

Mødet hævet kl. 19.02. 


